
、订做全自动碘镓灯晒版机， 配件

产品名称 、订做全自动碘镓灯晒版机， 配件

公司名称 泰兴市宇光仪器有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 泰兴市虹桥镇清水村黄元组

联系电话 13801435199 13914426799

产品详情

型号 SDB-II1150/1300/1400/1500
/1600

最大晒版面积 1600*1200

电源 380V 50Hz 功率 4.5kW（kw）
光源 3kW/380V 外形尺寸 最大1940×1480×2620（m

m）
产地 江苏省泰兴市蒋华清水工

业园区
品牌 宇光

类型 碘镓灯晒版机

全自动碘镓灯晒版机 sbd-ii型1150/1300/1400/1500/1600

l该机是目前国产晒版机最先进的机型之一，采用德国天马抽气结构（双回路真空抽气系统），国产优质
灯管，确保光照均匀度达90%以上，所晒网点清晰，饱满，版面无色差。

l电脑程序，二次抽气，双回路真空抽气系统，带主曝光、辅曝光、光亮结算。自动上下幕帘，带工作灯
，工作台。

l采用冷轧板精工焊接而成，色彩柔和，美观大方。

机型 sbd-ii1150 sbd-ii1300 sbd-ii1400 sbd-ii1500 sbd-ii1600
有效面积 1080×800mm 1300×1100mm 1400×1200mm 1500×1200mm 1600×1200mm
光源 3kw/380v 3kw/380v 3kw/380v 3kw/380v 3kw/380v
电源 380v/4.5kw三相四线制 380v/4.5kw三相四线制
净重 350kg 400kg 400kg 600kg 650kg
外形尺寸 1400×1200×2100 1620×1430×2500 1720×1460×2600 1820×1460×2600 1940×1480×2620



公司简介

泰兴市宇光仪器有限公司是从事光学仪器研发制造销售的综合性企业，特别是在印前制版设备的研究方
面具有较长的历史和丰富的经验，数十名科研枝术骨干和先进的生产检测设备保证了产品的质量所在同
类产品中领先地位。

为了改变国内高当印前设备一直依赖昂贵进口设备的现状，公司近年开发的gdk-气动式830，1030光电定
位ps版打孔机，sbk—a双回路抽气式全封闭二次曝光晒版机和xty—880型全自动冲版显影机等一系列印前
设备，全面解决了国内同类产品中存在的如抽气难，抽气不彻底，回气，曝光不均匀等老大难问题，深
受市场的好评和热捧。

我公司的宗旨是：“贵在专业，精于创新；始于客户需求，终于客户满意”我们将不断推出新产品以适
应市场的需求。我们真诚期待和新老客户携手并进，合作双赢，共创辉煌明天！

taixing yuguang instrument co.，ltd is a specialized manufcturer of pre-printing plate-makingeqhuipments.its
products include ps plate drying machine，ps developing machine，ps plate bakingmachine，silk-screen plate
drying machine，double-function copying machine，reversible platedrying machine solid resin plate making
machineflexible plate making machine，mini paper cutter，water mangle，etc.,all together ten categorier with over
60 vareties，which makes zhe factory a specialized manufacturer that integrates research，production，marketing
and service and whose products are welcomed by customers in both domestic and foreign market。

 yuguang instrument co.，ltd has over ten years’history of manufacturing plate makingequipments.therefore，in
zhe field of plate making，the factory has accumulated rich manufacturingexperiences and various advanced testing
and processing appliances.with it’s a dozen researching，productive and technical engineers，the factory has
acquired strong power in product developmentand production. especially in recent years，the factory has developed
sbk-d press -roll air-drivingtotally-enclosed secondary -exposure plate drying machine，sbk-b double return air-
darwingtotally-enclosed secondary-exposure plate drying machine，xty-800 full automatic developingmachine，an
dother products.in developing those products，the factory has assimilated advanced air-drawing technologies from
germany,ttianma，taiwan，wangchang，sanying，and daxiang and taken in consideration the using conditions of
domestic products of the samekind，thus thoroughly adjusting the unsuitable productive procedures of old e
products in terms of electric appliances，function，structure and appearance，truly solving the major problems of
difficult air drawing，incomplete air drawing，air return，etc.those new products have changed the history of
china’s dependence on import of high-cass pre-printing equipments，filled in a blank of perfect air drawing that
hasn’t been achieved by domestic products，and are able to replace imported equipments. this will help you to put
your high-cass printing equipment to an even ideal option for the operation of high-class printing.

 uguang instrument co.，ltd，establishing quality with service, existing by quality ,and based on honesty，will
continue to put forthnew high -class printing equipments。we’ll present our old and new friends in the prining
industry with top-grade products and services，and sincerely co-work with our friends to create a bright future.
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